

《单词百科:atrophic是什么意思?atrophic怎么发音?atrophic的解释和用法》

英语单词atrophic是什么意思?atrophic怎么读?atrophic怎么发音?简答网为您整理了atrophic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



atrophic怎么读

atrophic的读音:[æ'trɒfɪk]

atrophic的意思

1、adj.萎缩的;

atrophic的相关词组

1、atrophic scar 萎缩性瘢痕;

2、atrophic kidney 萎缩肾;

- 3、atrophic pharyngitis 萎缩性咽炎;
- 4、atrophic laryngitis 萎缩性喉炎;
- 5、atrophic endometrium 萎缩型子宫内膜;
- 6、atrophic rhinitis 萎缩性鼻炎;
- 7、atrophic gastritis 萎缩性胃炎;
- 8、atrophic emphysema [医] 萎缩性肺气肿;
- 9、atrophic follicle 萎缩卵泡;
- 10、atrophic arthritis 萎缩性关节炎, 类风湿性关节炎;
- 11、atrophic cirrhosis 萎缩性肝硬化;
- 12、atrophic vaginitis 萎缩性阴道炎;
- 13、atrophic beriberi [医] 萎缩性脚气病, 干性脚气, 麻痹性脚气病;

atrophic的双语例句

- 1、The relationship of atrophic gastritis to cancer has been debated.
萎缩性胃炎与胃癌的关系尚有争论.
- 2、But arrived 90 time later period, hanjiang shipping is in atrophic condition.
但是到了90年代后期, 汉江航运处于萎缩状态.
- 3、After a week, original and hale strong lamina gradually atrophic and shrivelled.
一星期后, 本来健壮有力的叶片逐渐萎缩干瘪.
- 4、What symptom does the person of atrophic sexual rhinitis have?
得萎缩性鼻炎的人有什么症状?
- 5、Purpose To observe the clinical effect of acupuncture on atrophic gastritis.
目的观察针灸治疗萎缩性胃炎的临床疗效.

6、 Objective : To research the mechanism of Weiyan Keli (WK) in treatment of chronic atrophic gastritis (CAG) .

目的: 研究 胃炎 1号治疗慢性萎缩性 胃炎 的作用.

7、 Shoulder function is significantly inferior if the teres minor is atrophic or absent.

如果小圆肌存在肩功能可能保留很好,相比之下,如果其萎缩或者缺如,则效果欠佳.

8、 Although residential market supply is increased, but clinch a deal the capacity appears however atrophic.

虽然住宅市场供给加大, 但成交量却出现萎缩.

9、 Objective: to observe the therapeutic effect of Quweining Granula on the treatment of chronic atrophic gastritis (CAG).

目的: 观察免煎祛萎宁颗粒剂治疗慢性萎缩性胃炎 (CAG) 的疗效.

10、 Objection : To observe the effect of Shenyi decoction in treating chronic atrophic gastritis and precancerous lesion.

目的: 观察参薏汤对慢性萎缩性胃炎及癌前病变的作用.

11、 The atrophic glands have scant cytoplasm and hyperchromatic nuclei with occasional punctate nucleoli.

萎缩腺体内细胞的胞浆含量少,核浓染,偶尔可见斑点状核仁.

12、 Con-Aand DBA were mainly labeled in the ITC and in the chronic atrophic gastritis withmetaplasia.

ConA和DBA主要标记在ITC和伴有肠化的慢性萎缩性胃炎中.

13、 Objective To study the treatment of atrophic cholecystitis with stones in the neck of cholecyst.

目的探讨萎缩性胆囊炎并颈部结石的治疗方法.

14、 Conclusion The therapy reported here should be effective for atrophic rhinitis in clinical practice.

结论该疗法在临床上有一定应用价值.

15、 Objective : To observe the effect of impulse wave via acupoint on chronic atrophic gastritis (CAG).

目的: 观察脉冲毫米波经穴治疗慢性萎缩性胃炎 (CAG) 的疗效.

以上是简答网为您整理的atrophic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于atrophic的用法、

atrophic的释义、atrophic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/atrophic>

